

Title (en)
Tool case.

Title (de)
Werkzeugbehältnis.

Title (fr)
Boîte à outils.

Publication
EP 0360987 A1 19900404 (DE)

Application
EP 89112246 A 19890705

Priority
DE 8808848 U 19880709

Abstract (en)

Tool case (2), consisting of an outer receiving container (4) having a removal opening (6) on one side and at least one, in particular displaceably guided tool compartment, in which the removal opening (6) of the receiving container (4) is designed so as to be inclined obliquely to a standing surface (10) of the case and to be open obliquely upwards, and the tool compartment (8) is arranged inside the receiving container (4) in a plane which is parallel to the removal opening (6) and possesses at least one access opening (16) located in a plane which is parallel to the removal opening (6). <IMAGE>

Abstract (de)

Werkzeugbehältnis (2), bestehend aus einem äußeren Aufnahmebehälter (4) mit einer einseitigen Entnahmefassung (6) und mindestens einem, insbesondere verschiebbar geführten Werkzeugfach, wobei die Entnahmefassung (6) des Aufnahmebehälters (4) schräg zu einer Behältnis-Standfläche (10) geneigt, schräg nach oben offen ausgebildet ist, und daß das Werkzeugfach (8) innerhalb des Aufnahmebehälters (4) in einer zu der Entnahmefassung (6) parallelen Ebene angeordnet ist sowie mindestens eine in einer zu der Entnahmefassung (6) parallelen Ebene liegende Zugriffsöffnung (16) besitzt.

IPC 1-7

B25H 3/02

IPC 8 full level

B25H 3/00 (2006.01); **B25H 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

B25H 3/00 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 3148923 A 19640915 - SMITH GLENN L
- [A] CH 384502 A 19641115 - LACHAPPELLE HOLZWERKZEUGFABRIK [CH]
- [A] GB 673093 A 19520604 - FRIEDRICH HEIDENPETER
- [A] DE 2660465 C2 19840419

Cited by

DE102012007976A1; GB2289654A; GB2289654B; US5615902A; US7883096B2; WO9419224A1; EP0640447B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0360987 A1 19900404; EP 0360987 B1 19921021; AT E81613 T1 19921115; DE 58902507 D1 19921126; DE 8808848 U1 19880825; ES 2035455 T3 19930416

DOCDB simple family (application)

EP 89112246 A 19890705; AT 89112246 T 19890705; DE 58902507 T 19890705; DE 8808848 U 19880709; ES 89112246 T 19890705